



## 在巴黎LA VALLÉE VILLAGE度过中国新年

### VIP邀请函

2017年1月16日至2月5日期间在我们的欢迎中心请出示本文件，您将获得一个红包，其中包含：

- 一份专享品牌优惠，可在精选的70多家精品店中进一步享受春夏系列的20%折扣
- 1张贵宾卡，可在您选择的6家精品店中进一步享受10%的折扣
- 我们画廊中的一次温情接待服务

享受从巴黎出发的免费往返购物专线班车，只需在LaValleeVillage.com/shoppingexpress上进行预定，代码是LVVCNYHUA。

并且可以在我们的“更多优惠”活动期间，享受秋冬系列高达60%\*的折扣，活动持续到2017年2月12日。

## CHINESE NEW YEAR AT LA VALLÉE VILLAGE – PARIS

### VIP INVITATION

Upon presentation of this invitation at the Welcome Center from 16 January to 5 February 2017

you will receive a red envelope including:

- 20% further reductions<sup>(1)</sup> on leading brands' Spring/Summer collections in a selection of more than 70 boutiques
- a VIP Card offering a 10% further reduction<sup>(1)</sup> in six boutiques of your choice
- a sweet treat in the Village Art Gallery

Benefit from a complimentary roundtrip from Paris on the Shopping Express® shuttle when you book online at LaValleeVillage.com/shoppingexpress using the code LVVCNYHUA.

And enjoy prices reduced up to 60%<sup>(2)</sup> on the Autumn/Winter collection during the 'Further Reductions' period, until 12 February 2017.



Huarenjie



LA VALLÉE  
VILLAGE